



Bestyrelsesmøde		
Dagsorden udsendt	14.2.24	
Mødedato	18.02.24.	
Mødested	Klaus og Lone kl. 16.30	
Deltagere	Ronni Pedersen, formand Ulla Martens Klaus Okkels kasser Dennis C. Lorenzen Bettina Schmidt Lone Häbel Louise Hansen Marie – daglig leder Henriette Barlebo - Stævneudvalg	
Afbud	Juniorudvalg Finn Märcher (2. Suppleant)	
<b>Dagsorden</b>		Referat/ansvarlig: Louise
1.	<b>Opfølgning på referatet fra d.13.01.2024</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Tømre har været og kigge.</li> <li>- CHR der laves et skilt samt opslag på facebook.</li> <li>- Køkken i gammel lejlighed tages ned og der laves tørrerum, godkendt.</li> <li>- Arbejdsdag/staldvask d. 29.06.24</li> </ul>	
2.	<b>Orientering fra formanden v.Ronni</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Tommy har været i gang med udebokse med at ligge fliser, afventer der kommer flere fliser da vi ikke havde nok.</li> <li>- Møddingsplads er godkendt. Se mere under punkt 12.</li> <li>- Der er bestilt græsfrø til omlægning af marker.</li> <li>- Der er bestilt ny vandpumpe til vandingsanlægget.</li> <li>- Der bliver hentet tilbud til søgning af lysfonde. Lone og Marie vil gerne på kursus i fondesøgning.</li> <li>- Forslag om at renovere rummet ude for rytterstuen. Der er ønske om at få nye skabe.</li> <li>- Der er afhentet skrot</li> </ul>	
3.	<b>Orientering fra udvalget ved behov</b>	



	<p>Stævneudvalget v/Henriette Barlebo</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Der er søgt om D-stævner for år 2024.</li><li>- Der bliver åbnet op for banetræning fredag aften før stævnet i weekenden d. 2/3 marts.</li><li>- Der skal laves overlevering af equippe til stævneudvalget og nogle fra bestyrelsen.</li></ul>	
4.	<p><b>Orientering fra daglig leder v.Marie</b> <b>Fra forrige møde:</b> Marie kommer med et oplæg på vores elevheste. Brug af passer osv. Har ikke passer: Iris Lykke Fleur Guffi – skal ingen passer have Felix Lurifax</p> <p>Venteliste til opstaldning Status, offentlig tilgængelig liste? - Der er 2 på venteliste</p> <p>Retningslinjer for fordeling af bokspladser, store og små bokse</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Marie er ved at lave et udkast til nye kontrakter både part og bokse.</li></ul> <p>Ny pony til elevskolen – Super Sonic vi er i forhandling ang køb. Nanna har en 1ér pony som vi kan få på prøve.</p> <p><b>Pensionær-/passer møde 19.02.24</b> Dagsorden fra Marie</p>	
5.	<p><b>Orientering fra kasserer</b> Præsentation af regnskab. Hvad er beholdning dags dato?</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Punktet er ikke gennemført grunde fraværende kasser</li></ul>	
6.	<p><b>Økonomi</b> Ny regnskabs medarbejder – Belindas job er ledigt. Tilbage melding fra gruppen der blev nedsat på bestyrelsesmødet d. 13.01.24 Prisjustering: Oplæg fra Klaus og Ulla</p> <p>Procedure for inddrivelse af gæld.</p>	



	<p>hvornår er gælden forældet?          Opdateret liste over debitorer          Konsekvens af gæld for debitorerne</p> <p>-Dialog om forskellige løsningsforslag.</p>	
7.	<p><b>TRK's faciliteter er for alle</b>          Det er de også fortsat, men med ændrede betingelser.  <i>Belinda vil uddybe problematikken og komme med et forslag til evt. løsning.</i>          - Der arbejdes på enkelt leje af hallen.  <i>Præmis er at man skal være medlem af klubben og leje bliver 75kr for at der er fortjeneste i det for klubben.</i>          Kontakt til kommunen?          -Der arbejdes videre på dette.</p>	
8.	<p><b>Kommunikationen</b>          Tonen på Messenger</p>	
9.	<p><b>Zakobo</b>          Hvor langt er vi kommet i processen?          Status på hjemmeside          - Louise finder tid og begynder at opsætte hjemmesiden, status til næste møde.</p>	<p><b>Louise, Dennis og Klaus</b></p>
10.	<p><b>Forberedelse til kommende generalforsamling</b>          På valg?:          Ronni Pedersen formand          Ulla Martens – Ønsker genvalg          Dennis C. Lorenzen – Ønsker ikke genvalg          Lone Häbel – Ønsker genvalg</p> <p>Mangler 2 suppleanter</p> <p>- Beretning fra Juniorudvalg – Bettina          – Beretning fra Stævneudvalg – Bettina          – Kåring af årets TRK'er – Ulla</p> <p>– Kåring af klubmestre – Stævneudvalget.</p> <p>Fremlæggelse af revideret regnskab          - beslutning om formen på fremlæggelsen.  <b>Klaus og Ulla kommer med et forslag.</b></p>	



	<p>5. Behandling af indkommende forslag – ja vi har et forslag til vedtægtsændringer, det skal formuleres.  <b>Ronni og Ulla</b></p> <p>Paragraf 4.  Ændring af medlemskaber fra 3 måneders varighed til 6 måneders varighed.  Fjernelse af 'stævne-medlemmer, der ikke har adgang til facilitetskort, men forsat ønsker at være aktive i ridesporten.'</p> <p>Ønsker ændring i Paragraf 7 til halvårlig betaling forfalden hhv. 1 januar og 1 juli.</p> <p>Paragraf 11 ændring af varsling af generalforsamling.</p> <p>Ændring af dagsorden – beretning fra handicapafdelingen fjernes</p> <p>Punkt 7. valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer ændres fra 2 medlemmer vælges lige år og 3 i ulige år. Dette ændres til 3 i lige år og 3 i ulige år.</p> <p>11. Eventuelt – har vi temaer vi gerne vil oplyse om f.eks. TRK's visioner.  <b>Ulla kommer med et oplæg</b>  - Der bliver nævnt fokuspunkter til TRK's vision.</p>	
<p>11.</p>	<p><b>Klub mesterskab</b>  Stævneudvalget har forslag ang mesterskab. (fra referat fra 13.01.24)</p>	
<p>12.</p>	<p><b>Orientering og beslutninger omkring bygninger og udenoms faciliteter</b>  Der skal lægges en plan for arbejdet med udendørsbanerne</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Skal udendørsbanen med som punkt på generalforsamling? Vi beslutter at tage det med på generalforsamling under indkommen forslag.</li> </ul> <p>Der skal lægges en plan for færdiggørelse af ude bokse</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Vi afventer flere fliser, forventes leveret i starten af uge 8.</li> </ul>	



	<p>Beslutning om hvordan vi kommer videre med arbejdet omkring møddingspladsen</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Den er godkendt. Vi forventer at starte omkring marts/april.</li></ul> <p>Der skal aftales hvem der søger fonde til lamper (ridehal, udendørslys, gammel stald) Marie og Lone sendes på kursus.</p> <p>Hvordan får vi samarbejde mellem udvalg til at fungere</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Bestyrelsen inviterer diverse udvalg til fælles møde efter generel forsamling.</li></ul>	
13.	<p><b>Repræsentationsmøde DRF</b></p> <p>Hvem deltager?</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Dato d. 13.04.24 i middelfart Bettina, Ulla, Ronni(måske), Louise (måske), Marie (måske)</li></ul>	
14. Eventuelt	<p>Sterilisation af Sorte. Louise ordner dette.</p>	
15. Næste møde	<p>D. 07.03.24 kl 18:30 hos Lone &amp; Klaus</p>	